

RS Series

VITAZINE

TM

LIQUID FERTILIZER

Micronutrients

VITAZINE is a liquid-based formulation designed to prevent and correct micronutrient deficiencies in commercial crops and trees. It is fortified with key nutrients such as magnesium, sulphur, boron, chelated iron, chelated manganese, chelated zinc, and molybdenum to promote optimal nutrition in plants.

VITAZINE 是一种液体配方,特别用于防止与调和农作物和树木中微量元素的缺乏。它富含重要营养成分,如镁、硫、硼、螯合铁、螯合锰、螯合锌和钼,以促进植物的最佳营养。



5 litres

PROMOTE

Optimal Nutrition in Plants



Prevent & Correct Micronutrient Deficiencies VITAZINE 的好处





Composition of Products

产品成份

Parameters	VITAZINE Fertilizer
Mg	2.5%
ς	3.3%
В	1.0%
Fe-EDTA	2.0%
Mn-EDTA	1.0%
ZN-EDTA	1.0%
Мо	0.003%
рН	6.6 - 6.8
Density	1.20 kg/L

Function

功能



Magnesium enhances chlorophyll production and photosynthesis allowing the production of higher amounts of soluble sugar within fruits

镁元素增强叶绿素的产生和光合作用, 使果实产生更多的可溶性糖份。



Combined utilization of chelated Zinc and Boron allows for better nutrient mobility to improve fruit set viability and fruit filling

螯合锌和硼元素的结合运用能够提高营 养物质的运输,促进果树坐果和膨果。



Chelated iron improves the synthesis of chlorophyll and other enzymatic as well as metabolic processes.

螯合铁改善叶绿素和其他酶蛋白的合成以及帮助代谢过程。



Chelated manganese improves photosynthesis, respiration, and nitrogen assimilation in plants

螯合锰改善植物的光合作用 、呼吸和氮肥的吸收过程。



Molybdenum plays a vital role in enzymes regulating the conversion of nitrate into amino acids in plants

钼在植物中调节硝酸盐转化为氨基酸 的酶的过程中起着重要作用。

Method of Application 施作方式



Recommendation

- Recommended to start using after a week of dry weather.
- At least six applications are recommended on most crops per season
- Can be mixed with fungicide, insecticides and other nutrient elements but avoid mixing with alkaline substances

Dosage

- Dilute 20 ml Vitazine With 10 L Water (1:500 Dilution)
- **Application Dosage: 200L/Ha**

对四季开花的使用推荐

- 建议在持续一周的干燥天气后才开始使用
- 每个季节建议至少使用六次。
- 可与杀菌剂、杀虫剂和其他营养元素混合使用, 但避免与碱性物质混合使用。

用量

- 将20ml Vitazine 兑 10L水 (1:500稀释)
- 稀释后使用量为每公顷200L



Product storage and safety measures

- Store in cool & dry area, away from food.
- · Store at room temperature.
- Wear gloves when mixing.
- · Spray in the direction of the wind.
- · Avoid contact with eyes. If exposed, rinse immediately with clean water.

产品储存与安全措施

- 存放于阴凉干燥处,并远离食物
- 在室温下储存
- 施用时请戴手套
- 顺风方向喷洒
- 避免接触眼睛。如触碰,请立即用清水冲洗



Website ACI:

Manufacturer 生产商:

All Cosmos Industries Sdn. Bhd.

- PLO 650, Jalan Keluli 7, Pasir Gudang Industrial Estate, 81700 Pasir Gudang, Johor. TEL: +607-252 3788

Distributor 经销商:

- **■** FAX: +607-2512588



Arif Efektif Sdn. Bhd. www.arifefektif.com